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Protokół Nr XI/2025 

sesji Rady Gminy Bądkowo  

z dnia 4 marca 2025 roku 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Bądkowo. 

 

4. Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo między sesjami. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na 

lata 2025-2031: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2025: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpa-

dami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty obowiązującej na terenie Gminy Bądkowo: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały.  

 

8. Podjęcie uchwały sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Bąd-

kowo środków stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych przez Radę Gminy Bądkowo: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały.  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią A. P. na działalność 

Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bądkowie: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bądkowo na rok 2025”: 
a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały.  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy Bądkowo 

na 2025 rok: 
a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały.  

 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

 

14. Zakończenie obrad. 

 

 

Zestawienie podjętych uchwał: 

 

 Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 

2025-2031. 

 Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2025. 

 Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty obowiązującej na terenie Gminy Bądkowo. 

 Uchwała w sprawie ustalenia Procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych przez Radę Gminy Bądkowo. 

 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią A. P. na działalność 

Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bądkowie. 

 Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bądkowo na rok 2025. 

 Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy Bądkowo na 2025 

rok. 

 

 

 

Rozpoczęcie obrad XI sesji Rady Gminy Bądkowo nastąpiło o godzinie 815. 

 

 

1. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń otworzył obrady XI sesji Rady 

Gminy Bądkowo. Powitał Państwa Radnych, Pana Wójta wraz z pracownikami urzędu oraz 

radcę prawnego Urzędu Gminy - Panią Agnieszkę Kańską, która po raz pierwszy brała udział 

w sesji Rady Gminy Bądkowo. Pan Przewodniczący przywitał również Radnych Powiatu 

Aleksandrowskiego Pana Ryszarda Stępkowskiego i Pana Józefa Nowakowskiego oraz 

sołtysów i poinformował, że sesja z powodu problemów technicznych nie będzie 

transmitowana na żywo, natomiast jej nagranie zostanie umieszczone na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej. Na protokolanta sesji Pan Mariusz Możdżeń zaproponował pracownika 

urzędu Panią Agatę Centkowską. Następnie przystąpił do stwierdzenia prawomocności obrad 

informując, że ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, według listy obecności na 

moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 14 radnych. Przewodniczący stwierdził więc, że 

sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że Rada Gminy może obradować i 

podejmować uchwały, ponieważ jej obrady są prawomocne. 

 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 2 

– przyjęcie porządku obrad i powiedział, że porządek obrad Państwo Radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem o sesji a następnie zapytał czy ktoś wnosi o zmianę porządku. - Chętnych 

nie było. 

 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z X SESJI RADY GMINY BĄDKOWO. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 3 

- Przyjęcie protokołów z X sesji Rady Gminy Bądkowo, mówiąc, że zgodnie z §27 ust. 2 

statutu gminy Bądkowo porządek sesji obejmuje przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący wspomniał, że protokół z X sesji był dostępny w Biurze Rady, a także został 

opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej i przesłany Państwu Radnym w wersji 

elektronicznej. Zgodnie z §49 statutu, Radni mogą zgłaszać wnioski w sprawie zmiany lub 

uzupełnienia protokołu podczas sesji, na której przyjmowany jest protokół. W związku z 

powyższym Przewodniczący Pan Mariusz Możdżeń zapytał Radnych, czy ktoś zgłasza uwagi 

do protokołu z X sesji. Żadnych uwag nie było w związku z tym Przewodniczący wniósł o 

przyjęcie protokołu z X sesji bez czytania. Przedmiotowy wniosek poddał pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, Tadeusz 

Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada przyjęła 

protokół z X sesji Rady Gminy Bądkowo. 
 

4. INFORMACJA Z DZIAŁALNOŚCI WÓJTA GMINY BĄDKOWO W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 4 

– Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo w okresie między sesjami i poprosił Pana 

Wójta o wystąpienie i przedstawienie informacji z działalności między X sesją, która miała 

miejsce 17 stycznia a obecną XI sesją. 

 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na 

zakup i dostawę kruszywa drogowego. Wybrano najtańszą ofertę firmy Transport- Handel- 

Usługi Krzysztof Wasielewski w spadku z Czołpina, na kwotę 167 095,50 zł, co daje 87,95 

zł/t kruszywa. Pozostałe oferty wynosiły: 88,44 zł/t i 146,37 zł/t. Pan Wójt wspomniał, że 

rozstrzygnięto również zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej pn. Przebudowa drogi gminnej nr 160724C Łówkowice – Tomaszewo o dł. 

740 m. wygrała oferta Firmy Mentis Sp. z o.o. z Włocławka, na kwotę 16 482 zł. Pozostałe 

oferty opiewały na 16 851 zł, 17 835 zł oraz najdroższa na 23 370 zł. Następnie Pan Wójt 

poinformował, iż wyłoniono wykonawcę dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla 

przebudowy dróg gminnych oraz wykonanie zmiany stałej organizacji ruchu. Tutaj 

wygrywającym zostało Biuro projektowe i nadzór budowalny Marian Ziemecki z Nieszawy, 

oferując kwotę 68 757 zł. Pozostałe oferty opiewały na kwoty: 73 000 zł, 96 186 zł, 129 150 

zł, 147 600 zł, 168 510 zł oraz najwyższa na kwotę 421 890 zł. Wybrano wykonawcę 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania dotyczącego remontów dachów w 

budynkach remiz OSP – Biuro Obsługi Inwestycji Emilia Serkowska z Woli Bachornej, na 

kwotę 36 900 zł. Wpłynęła tutaj jeszcze jedna oferta na kwotę 145 140 zł. Wyłoniono również 

firmę, która wykona remont poboczy przy drodze Jaranowo Duże-Jaranówek. Wygrała firma 

Przedsiębiorstwo Inżynieryjno-Drogowe Sp. z o.o. z Olszy oferując kwotę 98 892 zł. 

Pozostałe oferty opiewały na kwoty 126 646,34 zł oraz 126 806,85 zł.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń otworzył dyskusję do wystąpienia 

Wójta i zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku pytań 

zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada Gminy zapoznała się z informacją przedstawioną 

przez Pana Wójta. 

 

5. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY BĄDKOWO NA LATA 2025-2031. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 5 

- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na 

lata 2025-2031. O przedstawienie projektu uchwały poprosił Panią Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Pani Aleksandra Hofman powiedziała, że zgodnie z art.229 ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych wieloletnia prognoza finansowa jednostki 

samorządu terytorialnego musi być zgodna z budżetem przynajmniej w zakresie wykonania 

budżetu oraz związanych z nim przychodów i rozchodów. W praktyce przepis ten oznacza, że 
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wynik budżetu w budżecie gminy na dany rok musi być zgodny z wartością wyniku budżetu 

wieloletniej prognozy finansowej dla tego samego roku, kwota przychodów i rozchodów w 

budżecie musi być spójna z odpowiednimi wartościami wieloletniej prognozy finansowej, co 

zapewnia realność planowania finansowego nie można uchwalić budżetu, który byłby 

sprzeczny z założeniami przyjętymi w Wieloletniej Prognozie Finansowej, co oznacza, że 

deficyt wskazany w budżecie gminy musi mieć swoje odzwierciedlenie w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej, łącznie ze wskazaniem źródła jego finansowania, wymóg zgodności 

budżetu gminy z wieloletnią prognozą finansową ma kluczowe znaczenie dla stabilności 

finansów publicznych na poziomie lokalnym. W związku z tym, iż jest dokonywana zmiana 

w budżecie gminy Bądkowo na 2025 rok poprzez zmianę deficytu, podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025 - 2031 staje się konieczny  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2025-2031 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów 14 za, podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

GMINY BĄDKOWO NA ROK 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 6 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2025 i 

poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Pani Aleksandra Hofman powiedziała, że po stronie dochodów i 

wydatków dochody zwiększa się o kwotę 374 758,26 zł po dokonanych zmianach dochody 

stanowią ogółem kwotę 26 987 940 ,07 zł. Dochody bieżące zwiększa się o kwotę 267 261, 

86 zł, dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 107 496, 40 zł. Zmiany w pełnej 

szczegółowości przedstawia załącznik nr 1 do uchwały, który stanowi, że w dziale 720. 

Informatyka wprowadza się dotację na cyberbezpieczny urząd w wysokości 101 096,70 zł.  

dokonuje się przeniesień między rozdziałami klasyfikacji budżetowej jest to związane ze 

zmianą rozporządzenia ministra finansów. Wprowadza się dotację na realizację zadania 

oświata i wychowanie na realizację projektu kompetentny szkoły poprawa jakości kształcenia 

ogólnego szkół podstawowych z terenu powiatu aleksandrowskiego w kwocie 273 661,56 zł  

łączna kwota stanowi 359 200,00 zł, z tym że pozostała kwota 85 538, 44 zł będzie 

realizowana w roku 2026. Po stronie wydatków zwiększa się o kwotę 594 416,55 zł po 

zmianach łącznie wydatki będą stanowiły kwotę 29 176 154, 36zł wydatki bieżące zwiększa 

się o kwotę 558 505, 62 zł wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 35 910, 93 zł. Zmiany po 

stronie wydatków stanowi załącznik nr 2 do uchwały. Deficyt budżetu gminy wynosi 2 

188 214, 29 zł i zostanie pokryty przychodami jednostki samorządu terytorialnego z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z 

rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi 
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zasadami wykonania budżetu określonymi odrębnych ustawa i jest to kwota 47 794, 76 zł  

przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym stanowią kwotę 840 000, 

00 zł nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych stanowi kwotę 1 300 419, 53 zł przychody budżetu 

łącznie stanowią kwotę 2 348 214, 29 zł, rozchody budżetu stanowią kwotę 160 000 ,00zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał czy ktoś 

chciałby zabrać głos. W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów 14 za, podjęła przedmiotową uchwałę. 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYBORU METODY USTALENIA OPŁATY 

ZA GOSPODAROWANIE ODPADAMI KOMUNALNYMI I USTALENIA STAWKI 

TEJ OPŁATY OBOWIĄZUJĄCEJ NA TERENIE GMINY BĄDKOWO. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 7 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty obowiązującej na terenie Gminy Bądkowo wraz z 

autopoprawką a następnie dodał, że na posiedzeniu komisji która odbyła się poprzedniego 

dnia było mówione w §5 że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego i ma zastosowanie od dnia 

1 kwietnia 2025, natomiast proponuje się, aby uchwała miała zastosowanie od dnia 1 maja 

2025 roku. O przedstawienie projektu uchwały poprosił Pana Wójta. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że stawkę za odbieranie odpadów 

segregowanych oraz stawkę opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów 

komunalnych w sposób selektywny, dla wyliczenia stawki opłaty przyjęto aktualną ilość osób 

zamieszkałych zgodnie z dużymi deklaracjami, ilość wytwarzanych odpadów oraz szacowane 

koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. Koszt wykonania 

usługi jest wyższy od możliwości, jakie dają obecne wpływy z opłaty. Do właścicieli 

nieruchomości pomieszono pozostałe koszty systemu, o których z opłaty od właścicieli 

nieruchomości nie można wyeliminować z uwagi na konieczność realizacji zadań 

wymaganych ustawą jednocześnie nie można zrezygnować z skorzystania usługi odbioru i 

zagospodarowanie odpadów, mimo że powoduje to niedobór obecnych kosztach systemu, aby 

wypełnić zapisy w wyżej wymienionych artykułach ust. 2 ustawy konieczne jest zwiększenie 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi do kwoty 29 zł miesięcznie w 

przypadku, gdy odpady są zbierane selektywnie, zmiana stawek za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi nie będzie powodowała konieczności nowej deklaracji właścicieli 
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nieruchomości. Mając powyższe na względzie, Pan Wójt zwrócił się o przyjęcie uchwały w 

proponowanym kształcie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusje i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński powiedział, że pytał Pani Skarbnik czy po tej 

podwyżce gmina wyjdzie chociaż na przysłowiowe zero i jak się okazuje nawet przy 

stuprocentowej ściągalności opłat gmina nadal będzie musiała. Dlatego Pan Radny 

wspomniał, że będzie on głosował za tą podwyżką, bo gmina nie powinna ani zarabiać, ani 

dokładać do śmieci okazuje się, że jeszcze trzeba będzie jednak dokładać. Pan Radny 

Kobusiński dodał, że ściągalność stuprocentowa nie jest i tak naprawdę nigdy nie będzie, a 

jeżeli gmina  dołoży do śmieci z ogólnych pieniędzy to nie będzie inwestycji w innym 

miejscu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń w związku z brakiem chętnych do 

dalszej rozmowy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

stawki tej opłaty obowiązującej na terenie Gminy Bądkowo wraz z autopoprawką. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów 14 za, podjęła przedmiotową uchwałę. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY SPRAWIE NIEWYRAŻENIA ZGODY NA 

WYODRĘBNIENIE W BUDŻECIE GMINY BĄDKOWO ŚRODKÓW 

STANOWIĄCYCH FUNDUSZ SOŁECKI W 2026 ROKU. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 8 

- Podjęcie uchwały sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Bądkowo środków stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku.  O przedstawienie projektu 

uchwały poprosił Pana Wójta. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że podstawą prawną funkcjonowania 

funduszu sołeckiego jest ustawa z dnia 21 lutego 2014 r. Zgodnie z art. 2 ust. 1 

przedmiotowej ustawy rada gminy rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki podejmując uchwałę, w której wyraża zgodę lub nie wyraża 

zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. Ust. 2 tego artykułu stanowi, iż uchwała 

podjęta po 31 marca roku poprzedzającego rok budżetowy, którego dotyczy jest nieważna. 

Wyrażenie zgody na utworzenie funduszu sołeckiego wiązałoby się ze znacznym 

rozdrobnieniem środków budżetowych gminy i ograniczeniem jej możliwości 

inwestycyjnych. Mając na uwadze dochody gminy oraz zaplanowane inwestycje proponuje 

się nie wyodrębniać środków na fundusz sołecki na rok 2026. Pomimo niewyodrębnienia 
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środków na fundusz sołecki, gmina będzie realizowała zadania inwestycyjne i 

przedsięwzięcia na rzecz mieszkańców.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. 

Radna Gminy Pani Sylwia Skowrońska  wspomniała, ze pozwoliła sobie porozmawiać ze 

swoją Panią Sołtys oraz z innymi sołtysami i są oni za funduszem sołeckim. Pani Radna 

dodała, ż może ten problem który wynika z tego, że oni nie wiedzą na co przeznaczać te 

środki wynika z niewiedzy. Teraz był ten fundusz sołecki ustalany na wyborach sołtysa. 

Bardzo dużo sołtysów było nowych, którzy nie wiedzieli na co można przeznaczyć te 

pieniądze. Pani Radna Skowrońska wspomniała, że w Toporzyszczewie i w Żabieńcu zawsze 

było wiadomo na co przeznaczyć te środki. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń w związku z brakiem chętnych do 

dalszej dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy Bądkowo środków stanowiących Fundusz Sołecki w 2026 

roku. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Piotr Kobusiński, Mirosława Pawlak, , Tadeusz 

Piotrowski, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 

PRZECIW: Jarosław Kapuściński, Radosław Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk 

Pasiński, Tomasz Pietrzak, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń w związku z tym, że liczba głosów 

za i przeciw wynosiła 7 stwierdził, że konieczne będzie ponowne głosowanie. 

Wójt Gminy Bądkowo Pan Paweł Kotowski dla sprostowania dopowiedział, że jeśli 

fundusz nie zostanie wyodrębniony to nie będzie wyglądało tak, że nie będzie żadnej pomocy 

dla sołectw, tylko problem jest tym, że nie na każdą rzecz można wydać środki z tego 

funduszu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zapytał Pani Radcy czy ponowne 

głosowanie będzie zgodne z prawem 

Radca Prawny Pani Agnieszka Kańska odpowiedziała, że głosowanie już się odbyło i 

ponowne głosowanie w tej chwili byłoby nadużyciem prawa. Pani Radca dodała, że w takiej 

sytuacji jest termin na podjęcie uchwały do 31 marca, więc na następnej sesji można 

powtórnie podjąć uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń w związku z wyjaśnieniami Pani 

Radcy   stwierdził, że Wysoka Rada stosunkiem głosów za 7, przeciw 7 nie podjęła 

przedmiotowej uchwały. 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA PROCEDURY 

PRZYJMOWANIA ZGŁOSZEŃ ZEWNĘTRZNYCH ORAZ PODEJMOWANIA 

DZIAŁAŃ NASTĘPCZYCH PRZEZ RADĘ GMINY BĄDKOWO. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 9 

- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych przez Radę Gminy Bądkowo wraz z autopoprawką. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał uzasadnienie uchwały i wspomniał, że jeśli chodzi o 

treść autopoprawki, to proponuje się w załączniku nr 1 czyli w procedurze przyjmowania 

zgłoszeń zewnętrznych. W § 4 ust. 3. Do zmiany zapisu tego ustępu proponuje się, aby do 
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przyjmowania zgłoszeń, dokonywania ich wstępnej weryfikacji, podejmowania działań 

następczych oraz związanego z tym przetwarzania danych osobowych, o których mowa w art. 

27 ust. 1 ustawy upoważniającą sekretarz gminy oraz inspektor do spraw informatyki i płac. 

Tutaj widniał błędny zapis, że pracownik wydziału organizacji oraz obsługujący Radę Gminy. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński powiedział, że jeżeli ustawodawca wymyślił sobie 

ustawę o donosicielach bo dla niego to nie jest sygnalista, tylko donosiciel, to mógłby ją 

skonstruować do końca i wymyślić jeszcze przepisy wykonawcze, a nie zleca się 

opracowywanie organowi wykonawczemu. Wójt gminy nie jest tylko samorządowcem, ale 

jest też i swego rodzaju pracownikiem w sensie wykonywania zadań, zleceń rządowych jest 

taki, jak gdyby  dwa w jednym , więc nie było przeszkód, żeby takie coś zrobić. Pan Radny 

dodał, że wnosi on o poprawkę aby w §5  dodać punkt, który brzmiałby: dokumentacja 

dotycząca sygnalistów przechowywana musi być w taki sposób, aby dostęp do niej miały 

tylko osoby wymienione w § 4 ust. 3, czyli te osoby, które tam będą te zgłoszenia 

przyjmować.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń w związku ze złożonym wnioskiem 

przez Pana Radnego Kobusińskiego poprosił o głosowanie nad przedmiotowym wnioskiem, 

czyli dodanie pkt 8 w §5 ust. 1. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że stosunkiem głosów 14 

za wniosek Pana Radnego został przyjęty i zostanie uwzględniony w treści proponowanej 

uchwały. Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych przez Radę Gminy Bądkowo wraz z autopoprawką i 

uwzględnionym wnioskiem Pana Radnego Kobusińskiego. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów 14 za, podjęła przedmiotową uchwałę. 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA SKARGI ZŁOŻONEJ 

PRZEZ PANIĄ A. P. NA DZIAŁALNOŚĆ DYREKTORA ZESPOŁU SZKOLNO-

PRZEDSZKOLNEGO W BĄDKOWIE. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

10 - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez panią A. P. na działalność 

Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bądkowie a następnie powiedział, że w dniu 

22 stycznia do Wójta Gminy Bądkowo, wpłynęła skarga Pani A. P. na działalność Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bądkowie. Wójt przekazał skargę do rozpatrzenia, 

zgodnie z właściwością, Radzie Gminy Bądkowo. Skarga dotyczyła usunięcia ze strony 

internetowej Szkoły dokumentu „Standardy Ochrony Małoletnich” oraz poświadczenia 

nieprawdy co do okoliczności mających znaczenie prawne. Art. 229 ustawy z dnia 14 czerwca 

1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego wskazuje ogólną właściwość w zakresie 

rozpatrywania skarg przez organy administracji publicznej. Według art. 3 wyżej 

wymienionego przepisu organem właściwym do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub 

działalności wójta (burmistrza lub prezydenta miasta) i kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych, z wyjątkiem spraw należących do zadań z zakresu administracji rządowej, 

jest rada gminy. Stosownie do treści art. 227 KPA przedmiotem skargi może być w 

szczególności zaniedbanie lub nienależyte wykonywanie zadań przez właściwe organy albo 

przez ich pracowników, naruszenie praworządności lub interesów skarżących a także 

przewlekłe lub biurokratyczne załatwianie spraw. Mając na uwadze powyższe 

Przewodniczący Rady Gminy przekazał skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem 

jej rozpatrzenia i przygotowania projektu uchwały rady gminy. Komisja Skarg na posiedzeniu 

w dniu 12 lutego zapoznała się z treścią skargi oraz z pisemnymi wyjaśnieniami złożonymi 

przez Dyrektora Szkoły. Komisja stwierdziła, że w swoim piśmie Skarżąca zarzuca 

nieprawidłowości dotyczące publikacji na stronie internetowej Szkoły Standardów Ochrony 

Małoletnich oraz nieścisłości dotyczące informacji w zakresie działania monitoringu w 

obiekcie szkoły. Komisja na podstawie przedstawionych dokumentów ustaliła, że w dniach 

27-28 listopada 2024 roku w Zespole Szkolno-Przedszkolnym przeprowadzona została 

kontrola przez wizytatora Kuratorium Oświaty w Bydgoszczy. Tematyka kontroli 

obejmowała przestrzeganie przepisów prawa w zakresie zapewniania uczniom bezpiecznych i 

higienicznych warunków pobytu w szkole, ze szczególnym uwzględnieniem stosowania 

obowiązujących w szkole procedur postępowania oraz realizacji przez dyrektora szkoły zadań 

z nadzoru pedagogicznego. Jak wynika z protokołu kontroli doraźnej przeprowadzonej przez 

Kuratorium Oświaty w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bądkowie „Dokument ten [Stan-

dardy ochrony małoletnich] jest dostępny w formie drukowanej w pokoju nauczycielskim, u 

pedagoga, psychologa i pedagoga specjalnego, logopedy oraz na stronie internetowej szkoły. 

Pan Dyrektor Szkoły przyznał, że w treści dokumentu nastąpiła pomyłka techniczna we 

wpisach załączników”. Dalej zapoznając się z wyjaśnieniami złożonymi przez Dyrektora 

placówki Komisja stwierdziła, że zgodnie z zaleceniem wynikającym z rozmów Dyrektora 

Szkoły z Wizytatorem przeprowadzającym kontrolę, Zarządzeniem Nr 11/2024/2025 z dnia 

29 listopada 2024 roku Dyrektor dokonał zmiany w Standardach Ochrony Małoletnich i w 

związku z powyższym, dotychczas obowiązujący dokument został usunięty ze strony 

internetowej szkoły. W dniu 17 stycznia 2025 roku, na posiedzeniu Rady Pedagogicznej, 

przedstawiony został członkom Rady dokument opracowany przez Dyrektora w dniu 29 

listopada 2024 roku i po tym posiedzeniu został umieszczony na stronie internetowej Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego. W zakresie zarzutów dotyczących monitoringu wizyjnego 

funkcjonującego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bądkowie i nieścisłości słów 

wypowiadanych przez Dyrektora Szkoły w tej kwestii, Komisja stwierdziła, że zarówno we 

wspomnianej przez Skarżącą notatce z dnia 18 października 2024 roku jak i w piśmie 

skierowanym przez Kuratorium Oświaty do Skarżącej mowa jest o niefunkcjonującym bądź 

niewłaściwie funkcjonują-cym monitoringu. Dyrektor w złożonych wyjaśnieniach napisał „W 

odniesieniu do zarzutów poświadczenia nieprawdy uważam, że zarówno w jednej, jak i 

drugiej wypowiedzi potwierdzam brak monitoringu w dniu zdarzenia. Doprecyzowując, 

stwierdzenie „Dyrektor nie posiada monitoringu” oznaczało brak zapisu monitoringu z dnia 
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zdarzenia, co szerzej zostało wyjaśnione w czasie kontroli wraz z podaniem przyczyn braku 

zapisu (załącznik nr 1). Warto też zwrócić uwagę, że „notatka” była tworzona przez panią 

pedagog specjalną jako opis, relacja ze spotkania, a nie dokładny zapis (stenogram) 

rozmowy”. Komisja oceniła powyższe wyjaśnienia za rzetelne w zakresie stwierdzenia braku 

zapisu monitoringu w obiekcie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w dniu zdarzenia. Z kolei 

ocena zarzutów w postaci poświadczenia nieprawdy przez funkcjonariusza publicznego nie 

jest możliwa w postępowaniu skargowym prowadzonym przez radę gminy. Nie mieści się też 

w zakresie kompetencji rady gminy, która w przypadku formułowanych zarzutów nie posiada 

legitymacji do przeprowadzenia analizy okoliczności mających znaczenie prawne, jak 

również nie jest władna do przeprowadzania oceny czy dokument w postaci notatki służbowej 

to dokument korzystający z ochrony w rozumieniu art. 271 § 1 Kodeksu karnego. Komisja 

uznała również za właściwe przypomnieć, iż Uchwałą Nr IX/38/2024 z dnia 18 grudnia 2024 

roku w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Pa-nią R. S. na działalność Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bądkowie, Rada Gminy wypowiadała się w kwestii 

działania monitoringu w Zespole Szkolno-Przedszkolnym, uznając skargę dotyczącą tej 

kwestii za zasługującą na uwzględnienie. Dodać również należy, że Rada Gminy w budżecie 

na rok 2025, zabezpieczyła środki, w wysokości 50 000 zł, z przeznaczeniem na instalację 

monitoringu w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bądkowie. W świetle złożonych 

wyjaśnień należy uznać, że skarga Pani A. P. na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Bądkowie, nie zasługuje na uwzględnienie, a co za tym idzie Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji rekomenduje Radzie Gminy Bądkowo podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

Następnie Pan Przewodniczący zarządził dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz 

Możdżeń zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi złożonej przez Panią A. P. na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Bądkowie. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów 14 za, podjęła przedmiotową uchwałę 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA „PROGRAMU OPIEKI NAD 

ZWIERZĘTAMI BEZDOMNYMI ORAZ ZAPOBIEGANIA BEZDOMNOŚCI 

ZWIERZĄT NA TERENIE GMINY BĄDKOWO NA ROK 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przeszedł do procedowania punktu 

11 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bądkowo na rok 2025. O 

omówienie projektu uchwały poprosił Pana Wójta. 
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Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że zgodnie z art. 11a ustawy z dnia 21 

sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt rada gminy określa corocznie w drodze uchwały, do dnia 

31 marca, program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt. Program w szczególności ma na celu zapewnienie opieki zwierzętom bezdomnym, 

zmniejszenia populacji porzuconych zwierząt i zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom. W 

związku z powyższym Pan Wójt wniósł do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. 

W związku z brakiem chętnych do rozmowy Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał 

pod glosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bądkowo na rok 

2025. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław Madajczyk, 

Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, Tadeusz 

Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard Suchara  

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: Roman Ciesielski  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów za 13, wstrzymujący się 1 podjęła przedmiotową uchwałę. 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA PLANÓW PRACY 

KOMISJI RADY GMINY BĄDKOWO NA 2025 ROK. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

12 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy Bądkowo 

na 2025 rok i powiedział, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Rada Gminy 

powołuje Komisje rewizyjną a także może powoływać ze swego grona stałe i doraźne komisje 

do określonych zadań, ustalając przedmiot działania oraz skład osobowy. Komisje 

przedkładają radzie plany pracy. Zgodnie ze Statutem Gminy Bądkowo komisje składają 

radzie plany pracy a komisja rewizyjna przeprowadza kontrole na podstawie planu pracy 

komisji uchwalonego przez radę. Następnie Pan Przewodniczący zarządził dyskusję. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy 

Bądkowo na 2025 rok 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ:  
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów za 14 podjęła przedmiotową uchwałę. 

 

13. WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

13 – Wolne wnioski i zapytania a następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński zwrócił się z pytaniem do Radnego Powiatu Pana 

Józefa Nowakowskiego w sprawie drogi Koneck – Jaranowo a dokładniej co aktualnie dzieje 

się w temacie tej drogi na terenie gminy Bądkowo. 

Radny Powiatu Aleksandrowskiego Pan Józef Nowakowski powiedział, że na obecną 

chwilę została wykonana dokumentacja projektowa która wyniosła 96 908 zł. Pan Radny 

Powiatu dodał, że nadal są też problemy ze szpitalem, który wymaga dofinansowania oraz z 

ogrzewaniem szkoły tzw. Ogrodnika. Następnie Pan Nowakowski wspomniał o budowie 

ścieżki rowerowej na trasie Inowrocław -Włocławek i że jeśli wszystkie gminny się w kwestii 

dogadają to jest szansa aby ta ścieżka powstała. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś 

pytania. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński zwrócił się do Radnego Powiatu Pana Stępkowskiego 

z pytaniem jak wygląda sytuacja z wysypiskiem śmieci w Łowiczku, czy jest coś stamtąd 

wywożone i jaki jest stan prawny na obecną chwilę. 

Radny Powiatu Aleksandrowskiego Pan Ryszard Stępkowski powiedział, że w pierwszej 

kolejności uprzątnięcie tych odpadów leży po stronie przedsiębiorcy, w drugiej kolejności 

obowiązek ten należy do właściciela działki a w następnej kolejności do gminy i dodał, że 

odpady na tym składowisku nie są toksyczne i nie zagrażają zdrowiu mieszkańców, natomiast 

ze względu na to że nie są to odpady toksyczne nie będzie możliwości pozyskania żadnych 

środków na ich usunięcie. 

 

14. ZAKOŃCZENIE OBRAD 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął XI sesję Rady Gminy Bądkowo. 
 

Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy Bądkowo nastąpiło o godzinie 935. 

 

 
Protokół sporządził: 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1) Lista obecności Radnych na XI sesji Rady Gminy Bądkowo. 

2) Lista obecności Sołtysów na XI sesji Rady Gminy Bądkowo. 
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3) Głosowanie nad przyjęciem protokołu z X sesji Rady Gminy Bądkowo. 

4) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2025-2031. 

5) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bądkowo na rok 2025. 

6) Głosowanie nad projektem uchwały  w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty obowiązującej na 

terenie Gminy Bądkowo. 

7) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie Gminy Bądkowo środków stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku. 

8) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia Procedury przyjmowania 

zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych przez Radę Gminy 

Bądkowo. 

9) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią 

A. P. na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bądkowie. 

10)  Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Bądkowo na rok 2025” 

11)  Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 

Rady Gminy Bądkowo na 2025 rok. 

12)  Głosowanie nad wnioskiem Pana Radnego Kobusińskiego - dodanie pkt 8 w §5 do 

uchwały w sprawie ustalenia Procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych przez Radę Gminy Bądkowo. 
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Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku

4. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Bądkowo

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

GŁOSOWAŁO:

Ciesielski Roman

Grzegórski Piotr

Kapuściński Jarosław

Imię i nazwisko Jak głosował

ZA

ZA

ZA

ZA

Piotrowski Tadeusz

Skowrońska Sylwia

Skowroński Robert

Kobusiński Piotr

Madajczyk Radosław

Możdżeń Mariusz

Pasiński Henryk

Pawlak Mirosława

Pietrzak Tomasz

ZA

ZA

ZA

ZA

nie głosował

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

Suchara Paweł

Suchara Ryszard

Wiśniewski Ryszard

3
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Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku                                

Ciesielski Roman ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

6. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2025-

2030

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Skowroński Robert ZA

4
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Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku                                

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Możdżeń Mariusz ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2025

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Skowroński Robert ZA

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Grzegórski Piotr ZA

5
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1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Skowroński Robert ZA

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku                                

8. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty obowiązującej na terenie Gminy Bądkowo 

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

6
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1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Skowroński Robert PPRZECIW

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pasiński Henryk PPRZECIW

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz PPRZECIW

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia PPRZECIW

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław PPRZECIW

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław PPRZECIW

Możdżeń Mariusz PPRZECIW

9. Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Bądkowo 

środków stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku                                
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1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Skowroński Robert ZA

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

10. Uchwała w sprawie ustalenia Procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych przez Radę Gminy Bądkowo 

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku                                
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1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Skowroński Robert ZA

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku                                

11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią A. P. na działalność Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bądkowie

9
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1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Skowroński Robert ZA

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

12. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bądkowo na rok 2025”

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman WSTRZYMAŁ SIĘ

Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku                                
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15. Wiśniewski Ryszard nie głosował

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Skowroński Robert ZA

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku                                

13. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy Bądkowo na 2025 rok

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

11
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1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Skowrońska Sylwia ZA

Skowroński Robert ZA

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Możdżeń Mariusz ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Ciesielski Roman ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XI/2025 z obrad XI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 4 marca 2025 roku                                

16. Wniosek nr 1 

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

12


